

《2010考研英语十年真题点石成金》

图书基本信息

书名：《2010考研英语十年真题点石成金》

13位ISBN编号：9787040265644

10位ISBN编号：7040265648

出版时间：2009-3

出版社：高等教育出版社

页数：449

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《2010考研英语十年真题点石成金》

内容概要

《新航道·2010考研英语十年真题点石成金》的解题技巧特别注重基础知识，也就是说作者会经常提醒考生一道题是考一词多义、一词多用、固定表达、习惯搭配还是考特殊句型，这样做的目的不仅是为了找到正确答案，同时也是为了培养一种思维模式，让考生慢慢学会分析一道题的重点在哪儿？难点在哪儿？答案在哪儿？此外，我还特别强调在理解上下功夫。长期以来，我们的英语学习一直处于一种尴尬的局面：背了一大堆单词、学了一大堆语法，可看文章时还是云里雾里，写作文时还是词不达意，做题目时还是犹犹豫豫。造成这一局面的罪魁祸首就是我们在平时的学习中习惯于蜻蜓点水、一知半解、模棱两可，因为考试难度是那么大、竞争是那么激烈，我们好像没有时间从容不迫、精雕细琢，殊不知“欲速则不达”，看似学得多、学得快的方法最后就导致了前面所说的结果，有的考生甚至在考完之后急切地对答案，全然不关心那些做过的题为什么对或错。我们强调对题目的理解、对某个词的理解、对某个句子的理解、对某段话的理解，这实际上就是让考生多动脑筋，进入“不仅知其然，而且知其所以然”的境界。

《2010考研英语十年真题点石成金》

作者简介

陈采霞，北京新航道学校考研翻译主讲；北京师范大学翻译学硕士，英语副教授；多次邀赴英语国家进行学术访问与交流；有20年的英语教学与翻译经验，曾多次被评为优秀教师；出版著、译作十余部，担任过新华社、《英语世界》特约撰稿人和审校人，在《中国翻译》等国家专业杂志上发表过论文，在学术界引起了强烈反响；第1997年开始从事考研辅导，对考研英语有深入独到的研究并独创“四步定位翻译法”，不仅被学生高度认可，同时也是翻译理论与实践研究领域中的一次重大突破。

《2010考研英语十年真题点石成金》

书籍目录

2009年全国硕士研究生入学考试英语试卷2009年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2008年全国硕士研究生入学考试英语试卷2008年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2007年全国硕士研究生入学考试英语试卷2007年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2006年全国硕士研究生入学考试英语试卷2006年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2005年全国硕士研究生入学考试英语试卷2005年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2004年全国硕士研究生入学考试英语试卷2004年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2003年全国硕士研究生入学考试英语试卷2003年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2002年全国硕士研究生入学考试英语试卷2002年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2001年全国硕士研究生入学考试英语试卷2001年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析2000年全国硕士研究生入学考试英语试卷2000年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析1999年全国硕士研究生入学考试英语试卷1999年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析1998年全国硕士研究生入学考试英语试卷1998年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析附录一：1997年全国硕士研究生入学考试英语试卷1997年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析附录二：1996年全国硕士研究生入学考试英语试卷1996年全国硕士研究生入学考试英语试卷答案与解析判卷归来谈考研（后记）

精彩短评

- 1、貌似这本书我也买过，呵呵
- 2、可惜我真题做完的太早了，后期基本没看英语，考场上没感觉了！！！555估计这次英语会比我之前所有真题做的都差！！！衰啊！
- 3、这些是我备战考研时，在真题上划下的好句子。
这些句子并不是复习参考书上推荐的长难句，说它们好是因为提出的观点深得我心。

【佳句选摘】

2000

1. When a new movement in art attains a certain fashion, it is advisable to find out what its advocates are aiming at, for, however farfetched and unreasonable their principles may seem today, it is possible that in years to come they may be regarded as normal.

2. The coming of age of the postwar baby boom and an entry of women into the male-dominated job market have limited the opportunities of teenagers who are already questioning the heavy personal sacrifices involved in climbing Japan's rigid social ladder to good schools and jobs.

3. While often praised by foreigners for its emphasis on the basics, Japanese education tends to stress test taking and mechanical learning over creativity and self-expression. " Those things that do not show up in the test scores -- personality, ability, courage or humanity -- are completely ignored, "

4. Owing to the remarkable development in mass-communications, people everywhere are feeling new wants and are being exposed to new customs and ideas, while governments are often forced to introduce still further innovations for the reasons given above. At the same time, the normal rate of social change throughout the world is taking place at a vastly accelerated speed compared with the past. For example, in the early industrialized countries of Europe the process of industrialization -- with all the far-reaching changes in social patterns that followed -- was spread over nearly a century, whereas nowadays a developing nation may undergo the same process in a decade or so.

2002

Your humor must be relevant to the audience and should help to show them that you are one of them or that you understand their situation and are in sympathy with their point of view.

2003

1. Scientists must communicate their message to the public in a compassionate, understandable way -- in human terms, not in the language of molecular biology.

2. Therefore, it is important to study humans in all their richness and diversity in a calm and systematic manner, with the hope that the knowledge resulting from such studies can lead humans to a more harmonious way of living with themselves and with all other life forms on this planet Earth.

2004

Encouraging kids to reject the life of the mind leaves them vulnerable to exploitation and control. Without the ability to think critically, to defend their ideas and understand the ideas of others, they cannot fully participate in our democracy. (哭)

2006

Remember that you will die, that everything ends, and that happiness comes not in denying this but in living with it. It's a message even more bitter than a clove cigarette, yet, somehow, a breath of fresh air.

4、我看英语就迷糊

精彩书评

1、这些是我备战考研时，在真题上划下的好句子。这些句子并不是复习参考书上推荐的长难句，说它们好是因为提出的观点深得我心。【佳句选摘】20001. When a new movement in art attains a certain fashion, it is advisable to find out what its advocates are aiming at, for, however farfetched and unreasonable their principles may seem today, it is possible that in years to come they may be regarded as normal. 2. The coming of age of the postwar baby boom and an entry of women into the male-dominated job market have limited the opportunities of teenagers who are already questioning the heavy personal sacrifices involved in climbing Japan's rigid social ladder to good schools and jobs. 3. While often praised by foreigners for its emphasis on the basics, Japanese education tends to stress test taking and mechanical learning over creativity and self-expression. " Those things that do not show up in the test scores -- personality, ability, courage or humanity -- are completely ignored, " 4. Owing to the remarkable development in mass-communications, people everywhere are feeling new wants and are being exposed to new customs and ideas, while governments are often forced to introduce still further innovations for the reasons given above. At the same time, the normal rate of social change throughout the world is taking place at a vastly accelerated speed compared with the past. For example, in the early industrialized countries of Europe the process of industrialization -- with all the far-reaching changes in social patterns that followed -- was spread over nearly a century, whereas nowadays a developing nation may undergo the same process in a decade or so. 2002 Your humor must be relevant to the audience and should help to show them that you are one of them or that you understand their situation and are in sympathy with their point of view. 2003 1. Scientists must communicate their message to the public in a compassionate, understandable way -- in human terms, not in the language of molecular biology. 2. Therefore, it is important to study humans in all their richness and diversity in a calm and systematic manner, with the hope that the knowledge resulting from such studies can lead humans to a more harmonious way of living with themselves and with all other life forms on this planet Earth. 2004 Encouraging kids to reject the life of the mind leaves them vulnerable to exploitation and control. Without the ability to think critically, to defend their ideas and understand the ideas of others, they cannot fully participate in our democracy. (哭) 2006 Remember that you will die, that everything ends, and that happiness comes not in denying this but in living with it. It's a message even more bitter than a clove cigarette, yet, somehow, a breath of fresh air.

《2010考研英语十年真题点石成金》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com